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Двадесетшестогодишњи кошаркаш из Загреба Хрвоје Пуљко у Борац Нектар Бањалука
стигао је на почетку сезоне, а послије периода навикавања на нову средину каже да му
се допао избор и да се није покајао. Он истиче да екипа Борац Нектара Бањалука има
велики потенцијал који ће тек да покаже у наставку првенства.

      

- Екипа је доста млада, али веома талентована, нашли смо се међусобно, добро
уклопили, а потребно је још играчки да уклопимо неке ствари и све ће бити боље.
Када се гледа са стране, можда изгледа да је прошло доста времена, али биће
потребан још неки краћи период да би све било како треба  – каже Пуљко.

  

Он додаје да су два узастопна пораза била краћа криза која их је задесила.

  

- То је прошло, идемо даље. У суботу играмо са Широким и очекујем да пружимо
максимум. Можемо да играмо са сваким и нико није баук  – истиче Пуљко.

  

Пуљко је каријеру почео у загребачком Зрињевцу, а након тога двије године провео је у
Њемачкој. Потом се вратио у Хрватску, тачније у Цедевиту, да би прошле године играо у
словачкој лиги. О Лиги БиХ каже да није лоша.

  

- Има добрих играча, свака екипа има двојицу-тројицу играча који могу преокренути
резултат  – истиче Пуљко и додаје да му се, осим добре атмосфере у клубу, допада и
сама Бањалука.
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- У Бањалуци је одлично. Сви су ми прије рекли да ће бити добро и то се остварило
– рекао је Хрвоје Пуљко, кошаркаш Борац Нектара Бањалука.
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